
 

 

 

 

 

Acta 05/2025 11/06/2025 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE DELEGADES I DELEGATS D´ESPORTS DE 
LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT 

A 11 DE JUNY DEL 2025 
 

 
Sent les 19,35 hores del dia indicat més amunt, es reunixen en el Museu 

Faller, seu de Federació Junta Fallera de Sagunt, els membres d'esta, 

que al marge es relacionen a fi de constituir la Reunió Ordinària de 

delegades i delegats d´Esports i Jocs de taula. 

 
Oberta la sessió pel vicepresident d'Esports de FJFS Sr. Héctor 

Martínez Ceballos, es passen a tractar els temes que a continuació 

s`indiquen. 

 

 

1. APROBACIÓ DE L´ACTA ANTERIOR 

Es consulta als delegats si existix alguna objecció a l'últim acta de la reunió 
extraordinària del passat 28 de maig aprovant la mateixa per unanimitat. 

 

2. INFORMACIÓ TARIFES INSTALACIONS MUNICIPALS 

 
Pren la paraula Héctor per a presentar al regidor d'Esports de l´ 

Ajuntament de Sagunt, Sr Javier Timón perquè explique l'ordenança 

que regularà en endavant les tarifes a aplicar en les instal·lacions 

municipals. 

 
Comença Javier Timón indicant que la normativa ha creat bastants 

dubtes. Així continua informant que després de la revisió de l'antiga 

ordenança es va procedir a actualitzar-se retirant conceptes obsolets 

i incloent partides que ara creaven dubtes en la seua aplicació. 

Assenyala que a més es va haver de tindre en compte les 

reivindicacions de part de la ciutadania que sol·licitava que donada la 

càrrega econòmica que tenen en si les instal·lacions municipals 

sumades a l'assignació de subvencions als diferents clubs esportius 

es tarifaren els gastos de la seua utilització perquè anaren sufragats 

pels interessats. 

 
Javier informa que abans de la nova ordenança la tarifació de les 

instal·lacions cobria el 12% del servici de les instal·lacions i després 

de l'aprovació s'estima es cobrirà el 17% restant així importància a 

l'increment que es planteja. 

 
Continua indicant que l'aplicació de l'ordenança va entrar en vigor el 

passat 1 de gener per al conjunt de la ciutadania, excloent a clubs i 

associacions tenint en compte que els pressupostos d'estes estarien 

aprovats per a l'exercici en curs. Aquests començaren per als cursos 

d'estiu i per a la totalitat el mes de setembre. 

 
 
 
 
 
 
 

 
Prosseguix comentant que existixen dos tipus de taxes que afecten, d'una banda el particular, i d’una altra a entitats 
amb
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activitats recurrents i associacions amb esdeveniments que se celebren de manera anual com són les penyes o la 
mateixa FJFS. 

 
A títol informatiu assenyala que les subvencions del municipi s'han incrementat un 2%. 

 
Perquè es tinga en compte que la pujada no ha sigut amb afany recaptatori comenta que fent una estimació 

aproximada, tots els gastos de FJFS inclòs gala de l'esport serien de 467 euros. 

 

Palmera consulta el perquè es diferencia als clubs de les associacions tenint en compte que estes últimes no 

reben subvencions ni patrocinis esportius. 

 
Timó respon que si no existira tal diferenciació l'Ajuntament no podria donar servici a les associacions perquè no 

són considerades clubs esportius. 

 
Victòria consulta quant temps s'aplicarà la reducció de tarifes, ja que en primera instància es van traslladar unes 

tarifes que tots entenem desorbitades. 

 
Timó assenyala que no existix reducció i que existixen dos tipus de tarifes que afecten el públic en general i una 

altra per a clubs i associacions. 

 

Santa Anna consulta que ara que es paguen les instal·lacions si existira una reserva per part de FJFS i algun 

club per circumstàncies coincidira amb la mateixa com se resoldria el problema. 

 
Timó comenta que els organigrames es realitzen de manera estricta i analitzant totes les possibles variables per

 a no perjudicar a ningú. 

 
Se li indica que l'any passat va passar amb el Bàsquet 3x3 al que Javier respon que res va tindre a veure amb 

les reserves si no que a causa de les accions de l'Ajuntament per a ajudar en la DANA s’inhabilitaren aquestes 

instal·lacions per a emmagatzemar articles i estris. 

 
Xurruca sol·licita que ja que ara es pagarà que es reguen els camps com cal. 

 
Timó comenta que no ha tingut coneixement que no es reguen els camps i comenta que se sol·licite, no obstant 

això, en les sol·licituds de les instal·lacions amb la finalitat que els conserges tinguen clars les seues comeses. 

 
Héctor indica que ho sol·licitarà al departament corresponent. 

 

3. PROPOSTES 

 
Marina exposa que una nova proposta respecte als àrbitres. Així indica que no es puguen contractar àrbitres censats 
en qualsevol comissió per a evitar conflicte. Sol·liciten que s'avale i es vota la proposta en la present reunió. 

 
Se l'informa que no és possible, però s'afig que des de la delegació existix el compromís d'actuar en aquesta línia. 

La proposta s´avala i ee votarà en la pròxima reunió. 

 

4. ÀRBITRES FUTBOL 7 

 
S'informa que de moment ha sigut impossible localitzar àrbitres per a esta competició. Per a alguns dels consultats 
els diners serien determinants sol·licitant incrementar esta partida. 

. 

D'altra banda, s'exposa que sol·licitar àrbitres federats comporta molta burocràcia. 
 
 
 

Palmera consulta el motiu pel qual els àrbitres habituals no volen xiular. 

Toni comenta que Aaron (àrbitre) li demana 1000 euros. 



Maria assenyala que Víctor i Aaron no volen per no suportar les situacions que es viuen en 

aquesta mena de campionats. 
 

Héctor comenta que quan tinguem totes les opcions es realitzarà una enquesta FORMS pel grup per a resoldre el 
tema.. 

. 
 
 

5. TRAVESSIA NADANT 

 
Contínua Héctor informant que l'opció que FJFS pot permetre's és la d'adherir-se a una prova ja organitzada. 

No obstant això, les proves del nostre entorn són massa llargues i el seu cost és elevat. 

 
S'ha remenat l'opció de la travessia que es realitza amb motiu de les festes patronals del Port de Sagunt el 

15 d'agost. És gratis i són 700 metres de distància. S'indica que l'únic inconvenient és que no hi ha xip de 

control per la qual cosa, estaríem per part de FJFS per a controlar els guanyadors. 

 
Victòria indica que es podria realitzar en una piscina i s'exposa que es busca que siga tal com el nom indica 
una travessia. Per part de Victòria s'exposa que esta opció donaria marge per a no incloure una jornada en 
dates de descans per estiu. Opcions i es decidirà que fer. 

 
6. PAGAMENT INSTAL.LACIONS 

 
S'informa que s'ha pres la decisió que des de FJFS s'abonen totes les instal·lacions i que una vegada 

liquidades es passaren els càrrecs a cada comissió perquè així s'efectue un sol pagament. 

 
Palmera comenta si el Tenis de Taula es pot jugar en el museu. Es comenta que el gasto és ridícul i els 
jugadors no tenen el suficient espai. Tots conformes. 

 

 
7. INFORMACIÓ 

 
Finalment, el torneig de Voleibol de platja es jugarà en els camps al costat del SOS de la platja del Port de 

Sagunt. Inicialment es va sol·licitar les pistes al costat del pantalà però a causa de la protecció d'un ocell 

(Patinegro) s'ha rebut la nul·litat d'esta autorització. 

 
La carrera solidària se celebrarà el diumenge 26 d'octubre en el Port de Sagunt. Recorregut Amhucama. 

 

 
8. PRECS I PREGUNTES 

 
3 d'Abril sol·licita el museu per a les partides de parxís que es disputaran en el seu casal el pròxim 27 de juny. 
Se li indica que es consulta i confirmarà la disponibilitat. Conforme. 

 
Mocador comenta que es repassen els participants abans dels sortejos amb la finalitat d'evitar errors. 

 
Victòria comenta que la diferència del gasto de les instal·lacions són 360 euros. Consulta si FJFS pot assumir 

part d'aquesta diferència. S'indica que el pressupost està molt ajustat i no és viable. 

 
Héctor insistix en l'aportació de col·laboradors per a intentar sufragar els gastos. Insta a les delegades i els 
delegats a aportar empreses interessades. 

 
Héctor recorda que la retirada de qualsevol joc de taula o esport el mateix dia del sorteig implica sanció. Existix 
un màxim de dos abans de ser penalitzats. 

 
Vila de Faura informa que es retiren del Futbol Sala. 

 
 
 

 
8. SORTEJOS 

 
8.1 Dominó: 16 falles, 2 grups 



Grup A: E. Merello, Nou Montíber, Xurruca, Victòria, L. Cendoya, Palleter, Mare Nostrum, Rodrigo. 

Grup B: Avinguda, Palmera, Baladre, Vents, Ibèrica, T. Llorente, Marina, Tabalet 

Partida inaugural grup A: Victòria – Rodrigo 

Partida inaugural grup B: Vents – Tabalet 

 
8.2 Futbol sala: 21 falles, 7 grups de 3 falles 

 

Grup 1: Mare Nostrum, Vents, Victòria 

Grup 2: Marina, L. Cendoya, Santa Anna 

Grup 3: T. Llorente, La Vila, Tronaor 

Grup 4: 3 d´Abril, E. Merello, Sant Francesc 

Grup 5: Palleter, Gilet, Rodrigo 

Grup 6: Sol, Avinguda, Palmera 

Grup 7: Mercat, Xurruca, Palmereta 

 
8.3 Handbol: 11 falles, 3 grups de 3 falles i 1 grup de 2 falles 

 

Grup 1: Palmereta, Victòria, Palleter 

Grup 2: Xurruca, Marina, Avinguda 

Grup 3: L. Cendoya, Vents, T. Llorente 

Grup 4: E. Merello, Rodrigo 

 
Sense més assumptes que tractar es dona per finalitzada la reunió sent les 20.20 hores. 
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